
Iso-Ruokjärven suojeluyhdistys ry:n vuosikokous / Pöytäkirja 
 
 
Aika: 7.8.2016 klo 15.08—16.07 
 
Paikka: Sammatin Marttatupa, Lammintie 1, Sammatti 
 
Läsnä: Saimi Heikkinen, Christine Mattila, Kalle Kahri, Liisa von Weissenberg, Kalevi 
Suniala, Markku Väänänen, Leena Kärävä-Lindgren, Sten Lindgren, Maria Törn, 
Marjaana Luisto, Helena Nyholm, Veikko Nyholm, Tuomo Klemola, Tarja Peromaa 
 
 
1. Kirjattiin läsnäolijat ja todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 
 
2. Valittiin kokoukselle puheenjohtajaksi Tuomo Klemola, sihteeriksi Tarja Peromaa ja 
ääntenlaskijoiksi & pöytäkirjantarkastajiksi Christine Mattila ja Maria Törn. 
 
3. Sihteeri esitteli päättyneen tilikauden vuosikertomuksen ja tilit. Toiminnantarkastaja 
Sten Lindgren esitteli toiminnantarkastuskertomuksen ja puolsi vastuuvapauden 
myöntämistä.  
 
4. Vahvistettiin tilinpäätös ja myönnettiin tili- ja vastuuvapaus hallituksen jäsenille.  
 
5. Vahvistettiin toimintavuotta varten toimintasuunnitelma (liitteenä). Jäsenmaksu 
pidettiin ennallaan (30 €).  

 
6. Hallituksen jäsenten palkkiot pidettiin ennallaan (ei palkkioita). Toiminnantarkastajien 
palkkiot siten kuin toiminnantarkastajat esittävät. 
 
7. Hallituksen jäsenten määrä pidettiin ennallaan (6). Hallitus jatkaa aiemmalla 
miehityksellä. Hallituksen kokoonpano siis Saimi Heikkinen, Markku Väänänen, Veikko 
Nyholm, Liisa von Weissenberg, Tuomo Klemola ja Tarja Peromaa. 
 
8. Valittiin toiminnantarkastajaksi Sten Lindgren ja varatoiminnantarkastajaksi Christine 
Mattila. 
 
9. Muut asiat. 

- Yhdistys sai tiedoksi, että Haapaniementien riihilahden siltarummun korjaus tulee 
tuottamaan mutavesipulssin Iso-Ruokjärveen. Todettiin, että päästö pysähtyy 
todennäköisesti kuitenkin rantaruovikkoon, eikä tältä pulssilta voida välttyä. 
- Pj kertoi, että samaisen siltarummun takana sijaitsevalle (riihen takaiselle) alueelle 
olisi ehkä mahdollistaa perustaa suodattava kosteikko. Luvyn asiantuntijat käyvät 
paikalla arvioimassa tilanteen. 
- Keskusteltiin Hämjoki-pilottihankkeesta (3-vuotinen). Hankkeen rahoitus on 
varmistumassa lähiaikoina. Hanke todennäköisesti tarjoaa rahoituksen sekä 
kasvistokartoitukseen että vuosittaisiin vesianalyyseihin. Hanke edellyttää 



yhdistykseltä omavastuuosuutta, joka voidaan rahoittaa talkootyönä (sisältää esim. 
kunkin jäsenen omatoimisen vesikasvien kitkennän). 
- Todettiin, että yhdistys ei ole Luvyn jäsen. Päätettiin, että hallitus arvioi tilanteen 
ja liittyy yhdistyksen jäseneksi, jos tämä katsotaan järkeväksi. 

 
10. Pj päätti kokouksen klo 16.07. 
 
 
 
 
 
Tuomo Klemola Tarja Peromaa  
kokouksen puheenjohtaja kokouksen sihteeri 
 
 
 
Christine Mattila Maria Törn 
pöytäkirjan tarkastaja pöytäkirjan tarkastaja 
  
 
 


